
Łódź, dn. 29 kwietnia 2025 r.  

ZDiT-DLE.054.77.2025

Pan

Piotr Frątczak

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na interpelację, złożoną w dniu 15 kwietnia 2025 r., w sprawie 

ul. Stylonowej dziękujemy za zgłoszenie. Nadmieniam, że od czerwca br. ruszają prace 

mające na celu przygotowanie listy inwestycji planowanych na 2026 r. Wówczas 

rozważymy umieszczenie na niej ul. Stylonowej. 

Z wyrazami szacunku

Tomasz PIOTROWSKI


